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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1105 Åtgärder för landets regionala flygplatser

Coronapandemin slår hårt mot resebranschen. Neddragningar längs hela linjen 
och för samtliga transportslag. För flyget handlar det om ett kraftigt justerat och 
nedbantat utbud, vilket i sin tur påverkar de många flygplatser som finns i 
Sverige. Statliga Swedavia har huvudmannaskapet för några. De lokala och 
regionala flygplatserna har andra ägare, delvis därför att Swedavia dragit sig ur 
genom åren, men de är viktiga för svensk säkerhet och rörlighet. De står nu 
inför stora problem. Merparten är ägda via kommuner och regioner. Det finns 
dock även helt privata flygplatser, som exempelvis den i Ängelholm. I samband 
med diskussioner och kommande åtgärdspaket är det viktigt att ingen negativt 
särbehandlas på grund av ägarstruktur.

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är:

 

Är det ministerns avsikt att i samband med tänkta kommande åtgärder för 
landets regionala flygplatser även involvera de privat ägda, exempelvis den i 
Ängelholm?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-17
Besvaras senast
2020-03-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


